
 

 

                              Częstochowa, dn.08.05.2024r. 

            

                Szanowny  Pan Krzysztof Matyjaszczyk  

                                                                                    Prezydent Miasta Częstochowy 

                                                                                    za pośrednictwem 

                                                                                    Przewodniczącego Rady Miasta Częstochowy 

 

 

Interpelacja 2/V 

Dotyczy: Oświetlenia ulicy Śląskiej. 

 Szanowny Panie Prezydencie,  jako Radny Miasta Częstochowy,  na podstawie 

art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, proszę o 
informacje dotyczące oświetlenia ulicy Śląskiej. Modernizacja oświetlenia na ulicy 

Śląskiej polegała na wymianie lamp LED na inne, które wyraźnie świecą słabiej i nie 
oświetlają prawidłowo przejścia dla pieszych. Proszę o podanie ile kosztowała ta 

modernizacją i jakimi przesłankami kierowano się realizując ją? 

 

              Z poważaniem  

 

 

 

Załączniki: 

1. 2 zdjęcia 
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